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1. Møtereferat 
 

Dato: 02.02.2010 

Tidspunkt kl.: 19:00 – 22:00 

Sted: Oddvar Dufseth 

Referent: Håkon Dufseth 

 Styremøte Vangsåsen Vel 

 

Deltakere 

Oddvar Dufseth oddvar.dufseth@c2i.net 

Vidar Aasen regulus-va@hotmail.com 

Lise K. Stensrud lise.k.stensrud@sparebanken-hedmark.no 

Nikolai Hausammann nikolai@smartsync.no 

Arne Monsen post@loitengris.no 

Håkon Dufseth hakon.dufseth@no.ibm.com 

 

1.1 Agenda med kommentarer og aksjonspunkter 

1. Godkjenning av innkalling 

Godkjent. 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte. 

Godkjent. 

Oppfølging: 

• Valgkomité (se årsmøte) 

• Hjemmeside Velforbundet.  
Her finnes mange muligheter, bl.a. legge ut bilder, referat etc. 

• Materiale hos Atle Roaldstveit. Purres! (Lise). 

• Poststedsnavn. 
Oddvar har vært i kontakt med Posten – som var forholdsvis ukjent med saken.  Oddvar 
sender oppsummering til Posten. 

• Driftsavtale mellom Velet og Hamar kommune vedr. lekeplass på Kirkebyenga. Se sak 8. 

• Utbedring av Korslundkrysset. 
Forslag fra Oddvar oversendes.  Justeres litt. 

• Betaling for rakfisklaget. 
Alle har betalt egenandel kr. 200 – Velet betaler resten.  Vi betaler Lise for blomst. 

3. Medlemsliste. Økonomi  

Er midler i Postbanken overført til Sparebanken Hedmark? Nei. 

Medlemmer:  2010: 44. 

Beholdning Sparebank 1 Hedmark: kr. 19.195,69 pr. 2.02.  

4. Rekruttering av medlemmer 

Hvordan er reaksjonene når vi prater med folk?  Vidar har gjort en fin innsats her.  
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5. Utlevering av velkomsthilsen til nye beboere!  

Disse skal hilses med gratis medlemsskap.  Vi har ansvaret for ’våre’ roder. 

6. Brosjyre/infoskriv 

Ny brosjyre/infoskriv sendes ut etter årsmøtet: 

Leder, aktuelle saker, årsplan, styrets sammensetning, smånytt.  Ca. 15. mars. 

OPPFØLGINGSSAKER: 

7. Bli kjent med naboen-samling? 

Evaluering av invitasjon, oppmøte, innhold og tilbakemeldinger etter samlingen 22. januar. 

Positive tilbakemeldinger.  Kan arrangeres på Lier en gang også?  Pubkveld? 

8. Lekeplassen på Kirkebyenga 

Hva gjør vi? Skal vi vente lenger på en reaksjon fra Kirkebyenga?  

Tas med i årsplanen at styret går inn for avvikling. 

9. Samlingsplass (Grillplass) langs skogsbilveien 

Status – og hva gjør vi videre?  Utsettes til neste møte. 

10. Velforeningens mål og tiltak for neste år 
Tiltak bundet til ulike mål (Oppsummering fra siste styremøte og fra nabotreffet): 

- Årsmøtet må stake ut aktiviteter 
- Sørge for krakkene.  Dugnad for å male.  Bør være ute til 1. mai. 
- Plukke søppel - før 17. mai 
- Tur til Michaelskirketomta 
- Få med alle i alle aldre. Småbarnsforeldre. 
- Tur til Raumyra i mai/juni 
- St. Hans-feiring på rasteplassen.  Åpne bommen slik at det kan parkeres på snuplassen. 
- Julekut på julaftens morgen. Kirkebyenga felles med Vangsåsen vel 
- Høstaktivitet på Ormseter – info i infoskriv – Oddvar sjekker. 
- Merke og rydde stier.  Prøve å involvere Andreas Sæhlie. 
- Følge med på kommunale planer 
- Ta opp vegsaker 
- Nabotreff på Lier og Gåsbustua 
- Pubkveld på Mammuthus 
 
Oddvar setter opp forslag som sendes alle i styret på høring. 

NYE SAKER: 

11. Årsmøtet 3. mars 

Agenda 

• Valg av møteleder, referent og 2 medlemmer til å underskrive protokollen 

• Regnskap 2009 - LIse 

• Årsberetning - Håkon 

• Valg av styre, revisorer og valgkomite 

• Vedtektsendringer: Tiltakskomitee fjernes. 

• Kontingent for 2011.  Beholdes uendret. 

• Styrets aktivitetsplan for 2010. Tiltakene referert i sak 10. 
 

Bevertning: Kaffe og kringle. 
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Styremedlemmer som ønsker å tre ut må selv finne noen som vil overta, gjerne en 
kvinne til i styret. Lise sjekker om revisorene vil fortsette. Alle finner medlemmer til valgkomiteen i 
sin del av velforeningens område. 

Kunngjøring. Hvor? Når? 14. dager før: Lapper i postkassene.  Ca. 15.febr.  HA-tavla på tirsdag 
2.  HD torsdag før.  Ansvar: Håkon. 

12. Fotgjengerovergang ved Torvet. 

Brev fra Atle Markestad og Line Øien. 

Vi skriver et brev til vegmyndighetene i sakens anledning (Oddvar). 

13. Eventuelt 

• Det etterlyses skilt der skiløypene krysser vegene.  Brev til vegmyndighetene. (Oddvar). 

• Mva-kompensasjon – hvordan påvirker dette oss? (Lise) 

• Nærmiljøfondet – noe å hente her? (Lise) 

• Edel Åsen må få siste infobladet (Vidar). 

14. Neste møte 

Tirsdag 23. mars kl 1900 hos Nikolai. 


